
Bestyrelses møde mandag den 11/10-21 
 

 

 

 

1. Inge W. 

- Tavshedspligt: Vi skal huske at når vi er til møde så har bestyrelsen en 

afdelingskasket på, dvs. at uanset om man er uenig med resten af 

bestyrelsen, siger man ikke noget om det til andre, uenig eller ej, 

bestyrelsen er altid enstemmigt enig når der bliver stemt og der er ikke 

noget fra møderne der kommer videre ud. 

- Stemmeret: Beslutninger i afdelingsbestyrelsens, tages på vegne af 

beboerne og ikke en selv. 

 
 

2. Nyt fra beboerne. 

- Der har været en henvendelse fra en beboer ang. Tysklandsturen hvor 

vedkommende har bedt om et skriftligt svar, som der er lavet. 

- Der er blevet spurgt ang. Overdækning i engens kvt. Som ville komme når 

viceværterne får tid og mulighed for det. 

- Der er blevet spurgt fra billard om hvorfor de er en af de eneste klubber der 

skal lave opslag rundt på Facebook om hvornår de har åbent referater og 

andet. Dette skulle der gerne være snakket med dem om, men der bliver 

taget med dem om det igen. 

  Mødt Ikke Mødt 
Formand Johnny Vibskou X  

Næstformand Svend Hansen X  

Kassere Ingvard Hansen X  

Bestyrelsesmedlem Line Hansen X  

Bestyrelsesmedlem  Maria Hansen X  

Bestyrelsesmedlem Sonja Froch X  

Bestyrelsesmedlem Tanya Andersen X  

1. Suppleant  Ole Hansen X  

2. Suppleant Jeanette Kogi  X 

    

Gæster    

Inge W  X  

    

    



- Der har været en forespørgsels med noget utilfredshed ang. At 

træværkstedet kan blive ved med at søge om penge og få det godkendt, men 

ikke har nogle åbningstider og mange ved ikke at det er der samt med 

mange andre klubber. Alle foreninger/klubber kan ansøge om penge og 

der bliver taget op med PTF ang. at få reklame ud for klubberne. 

- Der er kommet forespørgsels om hvorfor haven flere gange om året kan 

ansøge og få tildelt flere penge når de har medlemmer udefra og især hvis 

vores penge kun må gå til beboerne i afd. 200. Dette tages op på et punkt 

senere på mødet. 

- Der er kommet en forspørgrelse fra en af klubberne om det kunne blive 

muligt at klubberne kan få lov til at leje lokalet gratis en gang om året. 

Dette er godkendt, selvfølgelig skal depositummet betales og det skal 

formanden eller den ansvarende for klubben. 

 

3. Indkommende forslag. 

- Der er kommet en ansøgning fra banko ang. Et beløb på 3499 kr. til en ny 

computer der kan bruges til opråbning af tallene. 5 siger JA og 2 inhabil. 

 

4. Inge W. 

- Der blev på et tidspunkt spurgt til ang. Om der måtte være benzin nede i 

cykelværkstedet, og der må ikke stå dunke med benzin i, men der må gerne 

være knallerter, plæneklippere osv. med benzin dernede. 

- Køkken: Der er blevet valgt 3 forskellige fliser til væggen som er en 

mulighed til nye køkkener og som kan ses på viceværternes kontor. 

- Vaskemaskiner: Man har fundet ud af at denne trufne beslutning er ugyldig 

ifølge den almenboliglov §37. dette gør at der indkaldes til et nyt 

afdelingsmøde på et senere tidspunkt. 

- Forretningsorden for afdelingsbestyrelsen renskrives af Inge w og sendes til 

bestyrelsen af gennemgang. Godkendelse og underskrift til næste møde. 

- Male af front: Dette bliver der ikke gjort noget ved. 

- Lys på gangstien ved vejen af lyngens kvarter: Johnny og Ole laver et 

udkast til en ansøgning som der kigges på næste gang. 

- Katte: Vi prøver at se om vi kan få kattenes værn ud på et tidspunkt. 
 

5. YouSee. 

- Inge w tager det med tilbage til kontoret. 
 



6. Beskæring af træ i legegaden. 

- Inge spørger en gartner og tager det med på næste møde. 

 

7. Molokker. 

- Vi afventer og holder øje med det. 

 

8. Cykelskur i engens kvarter. 

- Det tages med på markvandring. 

 

9. Planlagte arrangementer i afd. 200 fremadrettet. 

- Turene er fremadrettet kun for beboerne i afd. 200. 

- Arrangementer er gratis for beboerne i afd. 200 og udefra kommende skal 

betale 10 kr pr. person. 

 

10.  Halloween. 

- PTF. Holder møde tirsdag den 12/10-2021 ang halloween nfesten den 

27/10-2021. 

- PTF har spurgt om vi ville give et bidrag til slik, pynt og diverse med et 

beløb på 1500 kr. dette er godkendt. 

 

11.  Julehygge søndag den 28 november. 

- Line sørger for sedler. 

 

12.  Juletur for voksne. 

- Juletur til Flensborg for afd. 200 den 04/12-2021. 

- Aldersgrænse er fra 16 år. 

 

13.  Afdelingsbestyrelsens julefrokost. 

- Svend, Sonja og Line forsætter med det. 

 

14.  EVT.  

 

 

 


